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Rada Miejska w Niemczy 
Komisja Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich, Komisja Infrastruktury 
Technicznej i Rozwoju Gospodarczego 

Protokół nr BR 0012.000017.2021 

Posiedzenie w dniu 22 czerwca 2021 roku. 
Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:33 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich oraz 6 członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego. 
Goście: 

1. Paulina Dziedzic - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy; 
2. Bożena Rynkowska – Zastępca Burmistrza; 
3. Marta Żłobicka-Wnuk – Skarbnik Gminy; 
4. Tomasz Morawiecki – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Dzierżoniowie; 
5. Bogumiła Mikulska -Płaneta Sołtys Przerzeczyna Zdroju od 21 czerwca 2021 roku; 
6. Justyna Kaczorowska ustępujący Sołtys Przerzeczyna Zdroju; 
7. Jan Grynienko – Dyrektor NOK; 
8. Danuta Wakulik – Dyrektor MiGBP; 
9. Dariusz Rusek – Kierownik Referatu Budownictwa i Rozwoju Lokalnego Urzędu 

Miasta i Gminy w Niemczy; 

1. Otwarcie posiedzenia, przedstawienie porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 7, NIEOBECNY: 0 
Wyniki imienne: 
OBECNY (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek 
Wrzesiński  
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego..  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 6, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNY (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

2. Wykorzystanie gminnej bazy sportowej do organizacji wypoczynku letniego dzieci i 
młodzieży - ORLIK, boiska sportowe. 
Na temat wypoczynku w miejscowości Gilów mówił Prezes LKS Gilów Stanisław 
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Sienkiewicz, który wskazał wiele atrakcji, które będą organizowane na sportowym boisku w 
Gilowie we współpracy z działającymi na terenie sołectwa stowarzyszeniami.  
Przewodniczący Andrzej Osipowicz podziękował Prezesowi za owocną pracę na rzecz 
młodego pokolenia. 

3. Oferta wakacyjna NOK. 
Oferta NOK przygotowana przez Dyrektora Jana Grynienko została przesłana radnym wraz z 
innymi materiałami przygotowanymi pod obrady. 
Radna Edyta Mielnik zapytała z kim ustalono godziny pracy świetlicy w Podlesiu, ponieważ 
w ofercie NOK zaplanowano zajęcia w świetlicy w dniu 25 sierpnia, wówczas będą miały 
miejsce przygotowania do dożynek sołeckich zaplanowanych w dniu 28 sierpnia 2021r. 
Pan Dyrektor oświadczył, że jest to plan ramowy a szczegóły będą omawiane z Sołtysem na 
początku lipca. Ponadto poprosił radnych o rozpowszechnienie informacji o organizacji 
kilkudniowego wyjazdu letniego w sierpniu bieżącego roku. Szczegóły będą podane do 
wiadomości publicznej w sposób zwyczajowo przyjęty bądź telefonicznie. 
 
4. Oferta wakacyjna MiGBP wraz z filiami w Wilkowie Wielkim, Gilowie i 
Przerzeczynie Zdroju. 
Oferta MiGBP w Niemczy została przesłana Radnym wraz z materiałami wniesionymi pod 
obrady, radni zapoznali się z ofertą i nie mieli pytań. 
Przewodniczący Andrzej Osipowicz podziękował Pani Dyrektor za pracę na rzecz dzieci i 
młodzieży. 
 
5. Współpraca Gminy Niemcza z Powiatem Dzierżoniowskim w zakresie wspólnych 
przedsięwzięć inwestycyjnych. 
Głos w tym temacie zabrał Pan Tomasz Morawiecki Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 
Dzierżoniowie, który przybliżył inwestycje realizowane w okresie trzech ostatnich lat przez 
powiat na terenie Gminy Niemcza. Wymienił wśród nich remont drogi wraz z chodnikiem dla 
pieszych w Gilowie, ścieżkę pieszo-rowerową z Niemczy do Wojsławic, budowa chodnika 
przy ul. Bolesława Chrobrego, remont drogi Niemcza-Podlesie co stanowiło kwotę 1800 tyś 
zł. Dyrektor podsumował, że niestety żadna inwestycja z tych omawianych nie była przez 
Gminę Niemcza dofinansowana. 
Planowane do realizacji na terenie Gminy Niemcza są 4 inwestycje o wartości około 600 tyś 
zł, które zostaną przedstawione na sesji Rady Powiatu Dzierżoniowskiego jeszcze w czerwcu 
tego roku: 

1. remont drogi Niemcza – Ruszkowice; 
2. remont drogi do Ligoty małej; 
3. budowa wyniesionego przejścia dla pieszych na ul. Bolesława Chrobrego w okolicach 

szkoły podstawowej; 
4. budowa peronu autobusowego w Gilowie na wysokości zatoki autobusowej przy 

remizie. 
Radna Edyta Mielnik podziękowała za szybką interwencję w sprawach newralgicznych dla 
Sołectwa Podlesie. 
Radny Michał Kaczorowski zapytał czy są jakieś plany w związku z przebudową 950 m drogi 
przy ul. Zdrojowej w Przerzeczynie Zdroju. Pan Tomasz Morawiecki wyjaśnił, że po 
przeprowadzeniu wizji okazało się, że projektant przy obecnej szerokości pasa drogowego 
przy ul. Zdrojowej nie jest w stanie zapewnić obowiązujących dzisiaj parametrów dla 
przebudowy drogi. Starostwo Powiatowe postanowiło zamiast przebudowy zaproponować 
remont drogi zachowując dotychczasowe wymiary, który będzie zaplanowany w budżecie w 
przyszłym roku. 
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Radny Stanisław Pelc zapytał o ograniczenie przejazdu poprzez umieszczenie progów 
zwalniających na ul. Bolesława Chrobrego. Dyrektor poinformował, że zaplanowano budowę 
wyniesionego przejścia dla pieszych, które będzie determinowało zatrzymanie się pojazdu 
bądź znaczne ograniczenie jego prędkości, ponadto zaplanowano dodatkowe oznakowanie 
ograniczające prędkość. 
Radna Paulina Dziedzic zapytała czy jest jakaś szansa aby powstał chodnik w Gilowie w 
części dolnej. Pracownik starostwa poinformował, że szansa jest w latach kolejnych. 
Radna Kamila Smęt zapytała o remont przebudowy mostu w Wilkowie Wielkim oraz 
remontu drogi Wilków Wielki-Chwalęcin. Dyrektor poinformował, że temat mostu był 
poruszany, jest obecnie zabezpieczony i projektowana jest jego przebudowa, remont 
planowany w kolejnych latach. 
Radny Andrzej Osipowicz poprosił o rozwiązanie spraw oświetlenia przy przejściu dla 
pieszych między dyskontami Biedronka i Dino w Niemczy. Pracownik starostwa 
poinformował, że koszty budowy, eksploatacyjne, wymiany oświetlenia są to wydatki gminy i 
nie są zadaniem własnym starostwa. Dodał również, że chciałby aby Gmina Niemcza bardziej 
angażowała się we wsparcie inwestycji planowanych przez starostwo na terenie naszej gminy.  
 
6. Program wymiany oświetlenia na terenie całej gminy i budowa nowych punktów 
świetlnych, stopień zaawansowania wspólnego projektu. 
 
Temat omówił Pan Dariusz Rusek Kierownik Referatu Budownictwa i Rozwoju Lokalnego 
Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy. Wskazał na kilka zasadniczych zagadnień związanych z 
porozumieniem, które należy podpisać z kilkoma partnerami, którzy dysponują innymi 
częściami sieci oświetlenia gminnego. Kierownik wyjaśnił również, że zgodnie z 
obowiązującymi zasadami projektu nie będzie możliwe wybudowanie dodatkowych punktów 
świetlnych a jedynie remont lub wymiana istniejących. Pan kierownik wyjaśnił, że zasady 
projektu określa dotujący, który jeszcze przed podpisaniem umowy określił swoje warunki, że 
nie można uwzględnić nowych punktów świetlnych. Pan Kierownik wskazał również, że 
wcześniej w projekcie były ujmowane świetlne punkty parkowe, teraz dotujący je wykluczył. 
Radna Edyta Mielnik poprosiła o wyjaśnienie tej sytuacji. Zastępca Burmistrza oświadczyła, 
że przygotuje odpowiedź na sesję. 
 
7. Opiniowanie projektów uchwał. 
a) Nr 36/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Niemcza; 
Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Bożena Rynkowska. Radni nie mieli 
pytań. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 36/2021 uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Niemcza;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Miłosz Marek Wrzesiński, Mieczysław Stanisław 
Szklarski  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 36/2021 uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Niemcza;.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 36/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
b) Nr 37/2021 w sprawie uchwalenia "Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Sp. z o. o. z siedzibą w Niemczy, działających na terenie Miasta i Gminy 
Niemcza na lata 2021-2025"; 
Plan modernizacji urządzeń wodociągowych przedstawił Pan Józef Horowski Kierownik 
Oczyszczalni Ścieków w Niemczy.  
Radna Edyta Mielnik zapytała o konieczności budowy wodociągu do wsi Podlesie. Pan 
Kierownik poinformował, że w planie na lata 2021 – 2025 nie przewidziano budowy 
wodociągu do Podlesia, natomiast w celu zapewnienia wody dla mieszkańców m. in. tej 
miejscowości zakupiono beczkowóz, który w razie potrzeby jest gotowy do użycia.  
Radny Andrzej Osipowicz zapytał o wymianę nitek kanalizacji w kilku lokalizacjach w 
Niemczy. Pan Kierownik poinformował, że kilka inwestycji zostanie przeprowadzonych 
jeszcze w tym roku natomiast większość będzie możliwych do realizacji po opracowaniu 
stosownej dokumentacji.  
Radny Miłosz Wrzesiński zapytał o likwidację oczyszczalni ścieków w Przerzeczynie Zdroju 
przed uruchomieniem oczyszczalni w niemczy po remoncie. Kierownik wyjaśnił, że jeśli 
modernizacja nie zostanie przeprowadzona w najbliższych kilkunastu latach, będzie poważny 
problem. Sytuacja oczyszczalni ścieków w Przerzeczynie Zdroju jest o tyle trudna, że 
pozwolenie ważne jest do końca 2023 roku i trzeba je odnowić.  
Radni nie mieli więcej pytań. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 37/2021 uchwały w sprawie uchwalenia "Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w 
posiadaniu Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o. o. z siedzibą w Niemczy, działających na 
terenie Miasta i Gminy Niemcza na lata 2021-2025";.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Tadeusz Pelc  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 37/2021 uchwały w sprawie uchwalenia "Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w 
posiadaniu Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o. o. z siedzibą w Niemczy, działających na 
terenie Miasta i Gminy Niemcza na lata 2021-2025";.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , 
Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Mirosław Kaczorowski  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 37/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
c) Nr 38/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor OPS-u Agnieszka Musiała. Pani Dyrektor 
poinformowała radnych o konieczności dostosowania obowiązującego na ternie naszej gminy 
formularza do zmian w ustawie Prawo energetyczne. Każdy ubiegający się o dodatek 
energetyczny będzie musiał wykazać w nowym wniosku dochody, które wykazał w zeznaniu 
rocznych do Urzędu Skarbowego. Radni nie mieli pytań. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 38/2021 uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 
dodatku energetycznego;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Tadeusz Pelc 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 38/2021 uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 
dodatku energetycznego;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 38/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
d) Nr 39/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 
radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 39/2021 uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego;.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Tadeusz Pelc  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 39/2021 uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 
domowego;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 39/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
e) Nr 40/2021 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Niemcza na lata 2021-2036; 
Projekty uchwał budżetowych przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Marta Żłobicka -Wnuk. 
Skarbnik podkreśliła, że zmiany spowodowane były przede wszystkim koniecznością 
dostosowania planu finansowego do jego realnego wykonania, m. in. wskazała na 
zmniejszenie kwot po stronie dochodów i wydatków. 
Radna Wiesława Kajrys zapytała o to co z zielenią w czasie II części remontu rynku. 
Kierownik Dariusz Rusek odpowiedział, że zieleń pozostanie w stanie nienaruszonym. 
Koncepcja remontu jest omawiana z mieszkańcami w zakresie ewentualnych miejsc 
parkingowych. Kierownik przedstawił również zamysł wprowadzenia opłat za parkowanie w 
strefie rynku, który w takiej sytuacji miałby zastosowanie. 
Radna Edyta Mielnik zapytała o zmiany w działach 801 i 854, 904. Skarbnik Gminy 
wyjaśniła, że zwiększenia dotyczą przede wszystkim rozliczonych z projektu Zaczarowany 
Gród w Niemczy środków a niewykorzystanych w ubiegłym roku oraz zabezpieczenia dotacji 
dla szkół niepublicznych. Wydatki dotyczące koszenia na terenie Gminy Niemcza zostały 
zabezpieczone zgodnie z zakresem koniecznym w miarę posiadanych środków. Radna 
poprosiła o ujęcie w wydatkach bieżących koszenia drogi gminnej w sołectwie Przerzeczyn 
Zdrój, aby możliwe było dojście do boiska i placów rekreacyjnych. Zastępca Burmistrza 
zapewniła, że zajmie się ta sprawą i podejmie rozmowy z Prezesem PK w Niemczy. Radna 
Edyta Mielnik zapytała czy kwoty zadłużenia oraz deficytu budżetowego zmieniły się. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że z uwagi na przeniesienie jednej inwestycji na kolejny rok 
wskaźniki budżetowe wyraźnie się zmniejszyły. 
Radni nie mieli więcej pytań 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 40/2021 uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza na lata 2021-2036;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Tadeusz Pelc  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 40/2021 uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza na lata 2021-2036;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 40/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
f) Nr 41/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2021 rok. 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 41/2021 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i 
Gminy Niemcza na 2021 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Tadeusz Pelc  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 41/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy 
Niemcza na 2021 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 41/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
g) Nr 42/2021 w sprawie przyjęcia stanowiska wyrażonego w rezolucji dotyczącej 
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planowanej "Koncepcji sieci głównych tras rowerowych województwa dolnośląskiego" 
Projekt uchwały został przedstawiony przez wnioskodawcę Radnego Andrzeja Osipowicza. 
Radna Wiesława Kajrys popierając ideę rezolucji wskazała na uwzględnienie w pomyśle 
cyklostrady Niemczy w formie odnogi. Radni Edyta Mielnik i Miłosz Wrzesiński poparli 
pomysł pozostałych radnych. Zastępca Burmistrza przypomniała, że gmina zgłaszała 
wcześniej swoje uwagi do koncepcji cyklostrady. 
Radni nie mieli więcej pytań. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 42/2021 uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska wyrażonego w 
rezolucji dotyczącej planowanej "Koncepcji sieci głównych tras rowerowych województwa 
dolnośląskiego".  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek 
Wrzesiński  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i spraw 
Obywatelskich projektu Nr 42/2021 uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska wyrażonego w 
rezolucji dotyczącej planowanej "Koncepcji sieci głównych tras rowerowych województwa 
dolnośląskiego".  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 42/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
h) Nr 43/2021 w sprawie przyjęcia projektu zmiany regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Niemcza. 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Kuźniar-Kaczor pracownika Referatu Rolnictwa 
Urzędu Miasta i Gminy Niemcza. 
Radni nie mieli pytań. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu uchwały Nr 43/2021 w sprawie przyjęcia projektu zmiany 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Niemcza.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek Wrzesiński  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Stanisław Tadeusz Pelc  
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu uchwały Nr 43/2021 w sprawie przyjęcia projektu zmiany 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Niemcza.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 43/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
i) Nr 44/2021 w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 31.05.2021 r. (nr 2123/21) 
mieszkańców z ul. Bolesława Chrobrego w sprawie interwencji odnośnie zmiany lokalizacji 
śmietników przy bloku nr 48 (stara kotłownia). 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Niemczy. Radna zgłosiła wniosek mieszkańców ul. Bolesława Chrobrego w 
Niemczy o to, aby wykaszać teren za blokiem nr 48. Ponadto zwróciła się do Zastępcy 
Burmistrza o to, aby zwrócić się z pismem do ZGPD7 o odbiór odpadów 
wielkogabarytowych z tej lokalizacji, która jest pomijana przez odbiorców. 
Radny Miłosz Wrzesiński jako członek Komisji Rewizyjnej ZGPD7 przypomniał, że gniazda 
będą sukcesywnie likwidowane a na terenie naszej gminy obowiązuje segregacja workowa i 
określone są konkretne terminy odbioru odpadów wielkogabarytowych, radny zaapelował do 
mieszkańców o rozwagę i świadomość w temacie, zapewnił również, że przy najbliższej 
okazji podejmie temat instalacji fotopułapki na tym obszarze. Głos aprobaty w tej sprawie 
zabrał również Radny Andrzej Osipowicz. 
Radni nie mieli więcej pytań. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu uchwały Nr 44/2021 w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 
31.05.2021 r. (nr 2123/21) mieszkańców z ul. Bolesława Chrobrego w sprawie interwencji 
odnośnie zmiany lokalizacji śmietników przy bloku nr 48 (stara kotłownia).  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek 
Wrzesiński  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu uchwały Nr 44/2021 w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 
31.05.2021 r. (nr 2123/21) mieszkańców z ul. Bolesława Chrobrego w sprawie interwencji 
odnośnie zmiany lokalizacji śmietników przy bloku nr 48 (stara kotłownia)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (6) 
Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Andrzej Piotr Osipowicz , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Szachniewicz 
Projekt nr 44/2021 został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
 
8. Sprawy różne. 
Radna Edyta Mielnik zapytała kiedy będzie udrożniony przepust gminny w Podlesiu. 
Kierownik Dariusz Rusek poinformował, że prace zostały zlecone i będą przeprowadzone do 
końca tygodnia. Przedstawił radnym problem nielegalnej budowy zjazdów z drogi 
powiatowej czy gminnej na posesje lub pola uprawne. Radna Edyta Mielnik zwróciła uwagę 
na brak interwencji ze strony Burmistrza na wielokrotne zgłoszenia od mieszkańców m. in. 
spraw związanych z likwidacją dróg śródpolnych przez rolników przez ich zaoranie i 
pojawiające się po tym kłopoty związane z dojazdem do pól uprawne. 
Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz podziękował Panu Kierownikowi za 
uświadomienie Radnym skali problemów gminy związanych z nielegalną budową przez 
mieszkańców zjazdów na posesje czy pola. 
Przewodnicząca Paulina Dziedzic poparła wniosek Radnej Edyty Mielnik i poprosiła o 
interwencję, podając przykład podejmowanych w tym temacie działań przez Gminę 
Dzierżoniów.  
Kierownik Referatu Budownictwa Urzędu Miasta w Niemczy Dariusz Rusek poinformował 
Radnych o problemach jakie są rozwiązywane przy realizacji projektu wymiany oświetlenia 
na terenie naszej gminy, w swojej wypowiedzi wielokrotnie podkreślił znaczenie własności 
poszczególnych elementów oświetlenia ulicznego (słup, lampa, linia energetyczna) i 
uzgodnień gminy co do dysponowania tymi częściami. Starał się uświadomić radnym 
zagrożenia pomyślnego zakończenia projektu, które mogą mieć miejsce po nieprawidłowo 
podjętych uzgodnieniach. Kilka ostatnich miesięcy obfitowało w efektywne rozmowy i 
negocjacje warunków realizacji projektu, gdzie sfinalizowano korzystne dla gminy ceny za 
eksploatację będących własnością firmy TAURON punktów świetlnych. Pan Kierownik 
podkreślił, że jest jeszcze co najmniej kilka elementów projektu które muszą być uzgodnione 
dla właściwej jego realizacji. 
Przewodniczący obrad Andrzej Osipowicz podziękował Panu Kierownikowi za merytoryczne 
wyjaśnienie Radnym założeń projektu wymiany oświetlenia na terenie naszej gminy.  
Wobec wyczerpania tematu zakończył obrady o godz. 17.33. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji 
Infrastruktury technicznej i 

Rozwoju Gospodarczego 
Rada Miejska w Niemczy 

 

(-) Andrzej Osipowicz  
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